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Abstract (en)
The invention relates to a ski for sliding over snow. The ski comprises a longitudinal beam, the front end (2) of which is raised in order to form the tip.
The ski is characterised in that it has, over a part of its length, a caisson (box) structure and, over the rest of its length, a sandwich structure. The ski
preferably has a caisson structure at least in its median zone (10) of the underfoot portion and a sandwich structure at least in one of the front or rear
zones (11, 12). <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un ski pour la pratique de la glisse sur la neige. Le ski comprend une poutre longitudinale dont l'extrémité avant (2) est relevée
pour former la spatule. Le ski est caractérisé par le fait qu'il présente sur une partie de sa longueur une structure en caisson, et sur le reste de sa
longueur une structure en sandwich. De préférence, le ski présente une structure en caisson au moins dans sa zone médiane (10) du patin, et une
structure en sandwich au moins dans l'une des zones avant ou arrière (11,12). <IMAGE>
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